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Middelburg, 29 september 2022 

 

Geachte mevrouw Koevermans, 

 
Het Overleg Platform Openbaar Vervoer heeft in haar vergadering van 21 september 2022 uw 
tariefvoorstellen voor 2023 besproken. 
Het OPOV stemt in met het Tariefplan 2023 maar heeft over het voorstel de volgende opmerkingen: 
 
De tariefstijgingen zijn conform de afspraken, maar wij vinden ze bijzonder fors: 7,24%. Met 
dergelijke verhogingen wordt het spannend of alle reizigers na de coronaperikelen gaan terugkomen. 
Velen hebben in die tijd andere oplossingen gezocht en gevonden. Ook is het thuiswerken 
toegenomen. Wij zouden het toejuichen, en zullen de collega ROCOV’s activeren, om als 
vervoersbedrijven en reizigersorganisaties samen op te trekken om de rijksoverheid te bewegen om 
de OV tarieven zoveel mogelijk te helpen verlagen om het OV aantrekkelijker te maken! 
 
Nu worden de tarieven voor Zeeland Voordeel wel verhoogd in tegenstelling tot 2022. Wij wijzen u 
erop dat Zeeland Voordeel het voor een beperkt aantal scholieren niet eenvoudiger heeft gemaakt, 
omdat zij de maandelijkse kosten nog moeten declareren bij een gemeente in het kader van het 
minimabeleid. 
 
Over het Dal Vrij Minima product hebben we het al vaak genoeg gehad. Het is zeer frustrerend te 
moeten constateren dat er weinig of geen vooruitgang in zit. De gemeenteraadsverkiezingen met de 
vele wisselingen in de gemeentebesturen hebben dit zeker ook niet geholpen. Het OPOV vertrouwt 
erop dat mevrouw Koevermans zo snel als mogelijk gesprekken inplant met de nieuwe wethouders. 
 
De invoer van EMV-betalen vinden we een goede zaak en de overgangsfase acceptabel. Ook dat 
kinderen tot 12 jaar onder begeleiding van een volwassene gratis mogen reizen. 



 
Het OPOV verneemt t.z.t. graag wat Connexxion afspreekt met De Lijn over de tarieven Breskens – 
Brugge, en wil daarover een advies uitbrengen.   
 
We zijn benieuwd naar het gebruik van een zogenaamd groepsticket en naar het aantal uitgegeven 
“geschenkdagkaarten”. 
 
 

Hoogachtend, 

 

M. van Dorst, 
voorzitter OPOV 


